

# مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP®

## PRESS RELEASE

Where home is – Vivienda's 110 rental villas are designed in a variety of styles and available across Riyadh

09/08/2017

## بيان صحفي

حيثما يكون السكن - فلل فيفيندا ال 110 للتأجير التي تتميز بطرازات معمارية متنوعة وتتوفر في جميع أنحاء مدينة الرياض.

2017/08/09



## JEDDAH: KINGDOM OF SAUDI ARABIA

### BRIEF OUTLINE

Where home is – Vivienda's 110 rental villas are designed in a variety of styles and available across Riyadh

### PROFILE

“Where home is”

Spread over four prime locations in Riyadh, Vivienda's 110 villas are designed in a variety of styles and sizes to provide its esteemed guests with maximum privacy, comfort and impeccable service.

The Vivienda Story

جدة: المملكة العربية السعودية  
لمحة تعريفية

للتأجير 110 حيثما يكون السكن - فلل فيفيندا ال التي تتميز بطرازات معمارية متنوعة وتتوفر في جميع أنحاء مدينة الرياض.

نبذة سريعة

«حيثما يكون السكن»

التي تتوزع على أربع مناطق رئيسية 110 فلل فيفيندا ال في مدينة الرياض، تتميز بتنوع التصاميم والأحجام لتقدم الراحة والخصوصية العالية لنزلاتها الكرام إضافة إلى الخدمة الممتازة الكاملة.

قصة فيفيندا

# مجموعة الفخامة العالمية WORLD LUXURY GROUP®

From the heart of the middle east, the virtue of hospitality has long grown and prospered. It is an ineluctable product of the landscape. By opening our home to travelers, we embrace them as good friends.

Exhibiting at the American Express World Luxury Expo in the Ritz-Carlton Jeddah from 4-6 October 2017

Hashtag: #WORLDSLUXURYEX

**ENDS:**

من قلب الشرق الأوسط، ظهرت فضيلة الكرم وحسن الضيافة وازدهرت. وهي نتاج حتمي لطبيعة البلاد. عندما نفتح بيوتنا لاستقبال المسافرين، فإننا نحتضنهم كأصدقاء مقربين.

تعرض في معرض الفخامة العالمي «أمريكان إكسبريس» في 2017 أكتوبر 4-6 ريتز كارلتون، جدة في الفترة من

الوسم: #WORLDSLUXURYEX

نهاية البيان:

## **COMPANY (NOTES TO EDITORS)**

About World Luxury Group:

World Luxury Group is the corporate head office for the executive production team of the World Luxury Expo series of events across the Middle East and Asia.

For more information:

[enquiries@world-luxury-group.com](mailto:enquiries@world-luxury-group.com)

## **ISSUED BY:**

Press Office - World Luxury Group

Additional image requests to:-

[davidlewis@world-luxury-group.com](mailto:davidlewis@world-luxury-group.com)

[www.world-luxury-group.com](http://www.world-luxury-group.com)

الشركة (ملاحظات إلى المحررين)

نبذة عن مجموعة الفخامة العالمية:

مجموعة الفخامة العالمية هي مكتب الشركة الرئيسي لفريق الإنتاج التنفيذي المسؤول عن تنظيم سلسلة وفعاليات معرض الفخامة العالمي في جميع أنحاء الشرق الأوسط وآسيا.

لمزيد من المعلومات:

صدر البيان عن:

مكتب الصحافة - مجموعة الفخامة العالمية  
لطلب صورة إضافية، يرجى الاتصال بنا عن طريق بريدنا الإلكتروني أو زيارة موقعنا الرسمي:-